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Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny: p. Kristl,  p.Dudík, p. Fillo, p. Bošňák, p. Vaňo, 

p. Fatyka, p. Lendel a hostia Miro Marciš a Roman Weinštuk 

 
 

Bod 1: ODSÚHLASENIE ZÁPISNICE A PROGRAMU 
K zápisnici z minulého zasadnutia neboli vznesené pripomienky, do programu boli zaradené informácie 

o príprave mapy ZB. 

 

Bod 2: ŠPORTOVEC ROKA 2012 - hodnotenie 
 

Podujatie sa podarilo, prišli všetci ocenení a mnohí hostia – 60 ľudí, reportáž a fotky budú zverejnené v Našej 

Bystrici a na webe MČ ZB. V budúcnosti budeme rozmýšľať nad propagáciou reprezentantov SR, ktorí žijú 

v Záhorskej Bystrici. Zvážime propagáciu prostredníctvom portrétov v „sieni slávy“ (Miesto: budúca športová 

hala, Miestny úrad, ZŠ), prípadne na dočasnej výstave (Ľudový dom, budúca športová hala, Miestny úrad). 
 

K téme sa vrátime v spolupráci s Mirom Marcišom z komisie kultúry na ďalšom stretnuti komisie. 
 

Komisia odsúhlasila hlasmi všetkých členov (ZA: 7, PROTI: 0, ZDŽAL SA: 0) preplatenie nákladov na 

podujatie v sume €405.- (Plakety odmeneným: €117 / občerstvenie: € 288) 

 

Bod 3: PROJEKT REKONŠTRUKCIE TELOCVIČNE NA ŠPORTOVÚ HALU 
 

Športová komisia prediskutovala materiál, prezentovaný na MZ aj s harmonogramom úloh. Pracovná skupina 

pre tento projekt pripraví pravidelný výstup na komisiu športu. V súčasnosti beží výberové konanie na 

zhotoviteľa projektovej dokumentácie (stavebné a územné konanie).  

Komisia sa zhodla (bez hlasovania), že  propagácia a prezentácia zámeru bude časovaná na druhú polovicu 

roka 2013, keď sa bude pripravovať rozpočet na rok 2014. 

 

Bod 4: ŠK HARGAŠOVA - názov športového oddielu 
 

Športová komisia prediskutovala návrh, aby športový oddiel a družstvá reprezentujúce Z. Bystricu mali 

v názve oddielu, na dresoch a aj v propragačných materiáloch jasne uvedené Záhorská Bystrica. Vzhľadom na 

výšku podpory MČ pre športy v ŠK Hargašova by to bolo vhodné. Za ŠK Hargašova p. Dudík prisľúbil, že: 
 

 Súčasný nazov a logo občianskeho združenia sa asi bude meniť z ŠK Hargašova na iný/é 

 Družstvá budú v budúcom ligovom roku vystupovať s názvom Tsunami alebo s alternatívou (do konca 

mája 2013 bude prezentovaná) a s názvom Záhorská Bystrica 

 Je pravdepodobné, že v sezóne 2013/2014 bude družstvo dospelých – florbal v Extralige pod názvom 

„Tsunami Stupava“, mládežnícke družstvá a dospelý v I. lige s časťou názvu „Záhorská Bystrica“ 

 Koncept zmien podľa návrhu Š. Dudíka a J. Hvozdíka si prejdeme na najbližšom stretnutí 15. mája 

 

Bod 5: BEH BRATISLAVA - DEVÍN 
 

Napriek snahe a výzve sa nepodarilo zostaviť družstvo pod hlavičkou Záhoskej Bystrice a tak jednotlivci 

bežiaci tento beh pôjdu/išli 6. aprila pod hlavičkami firiem alebo svojich športových klubov. V budúcom roku 

budeme mať ambíciu družstvo zostaviť – úlohou poverený Tomáš Lendel. 

 

Bod 6: REGIONÁLNA PREZENTÁCIA V SCHOSSHOFE – bežecké sprievodné podujatia 
 

V júni 2013 sa organizuje v neďalekom Schosshofe v Rakúsku regionálna prezentačná výstava spojená s 

bežeckými pretekmi v rôznych kategóriach. Vzhľadom na krátkosť času sa ZB samostatne prezentovať nebude 

(stánok, propagačné materiály, ochutnávka nápojov a jedál). Zástupocovia komisie sa ale na podujatie 9. júna 

pôjdu pozrieť, s organizátormi nadviažu komunikáciu a na budúci rok skúsime urobiť samostatnú prezentáciu 

alebo sa spojíme so susednými obcami (Mariánka, Lamač, Stupava) a pôjdeme do akcie spolu. 

 

Bežeckú časť a prípravu výzvy –na účasť našich bežcov už v tomto roku si berie za úlohu Tomáš Lendel. 
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Bod 7: HARMONOGRAM PODUJATÍ – máj – jún 2013 
 

Športová komisia  prediskutovala a rozdelila úlohy nasledovne: 

a) Záhorácka hokejka - sobota 18. máj   / Vladimír Kristl s pomocou členov komisie 

 

b) Záhorácky Širáček - sobota 1. alebo 8. jún /    Vladimír Kristl v spolupráci s p. Sotákom – ZŠ 

 (uskutočniť v alternatíve splavu Karloveského ramena s opekačkou) 

 

c) Country Rag Day III. - sobota 22. jún  / Ivan Bošňák a Vladimír Kristl  

 

d) Cyklistické podujatie - máj-jún  / Lenka Bánska  

 (premiérovo skúsiť smerovať na dátum máj-jún) 

 

e) Streetbal turnaj - máj-jún  / Ivan Bošňák spolu so Sedláček, Plančák, Smieško, Maderová 

(premiérový ročník usporiadať asi najskôr v ZŠ / prípadne na Námestí rodiny / ako turnaj družstiev 

z jednotlivých ulíc alebo rodín. Zapojiť deti aj rodičov. Turnaj viac kategórií plus rôzne súťaže. 

 

f) ŠK Hargašova bude vo vlastnej réžii spoluorganizovať florbalový turnaj Slovak Open – mimo ZB 
 

Bod 8: OSTATNÉ 
 

Športová komisia prediskutovala: 
 

a) Príspevky do Našej Bystrice (športovec roka, výsledkový servis, krátke články o gymnastike, zimnej 

lige futbalistov, úspechoch tenistov, výsledkový servis, rozhovor-článok o trénerovi florbalu na 

návšteve v Bystrici. 

 

b) Blížiace sa výročie založenia futbalu v Záhorskej Bystrici – možnosť výstavy, sústredenie pohárov, 

trofejí, diplomov na 1 mieste. I. Bošňák v mene komisie osloví p. Kuboviča a p. Andu z MFC 

ohľadom pomoci. 

 

c) P. Miro Marciš požiadal v príspevku o nápady na naplnenie príjmovej stránky rozpočtov pri 

organizovaní podujatí v oblasti športu a kúltúry. V športe je to väčšinou prostredníctvom štartovného 

v kombinácii s nárokom na občerstvenie, čo je osvedčená forma spolufinancovania akcií. 

 

d) V. Kristl informoval o príprave veľkorozmernej mapy Z. Bystrice. V diskusii s M. Fillom sa dohodli 

na zapracovaní cykloturistických trás do mapy. Zodpovední: Miro Marciš a M. Fillo. 

 

 

 

Spísal: Ivan Bošňák, 16. apríl 2013 


